
Frå Miljøpartiet dei Grøne på Voss 

 

Til Voss kommune  

Høyring av planprogram for offentleg 

områdereguleringsplan for Vossevangen 

 

MDG  meiner at dette er viktige ting å  ta msyn til i planen;  

Det er viktig at Vossevangen vert eit levande sentrum der dei gåande og syklande 
vert prioritert . 

Vangsgata må verta einvegskøyrt  for å gje plass til mjuke trafikantar.   

Det er viktig å ha gode gang- og sykkelløysingar på Vangen med god 
sykkelparkering med takoverbygg. 

Ein må få tilbod om ”bysykkel” på Vangen til  utleige. 

Gang- og sykkelvegar mellom Vossevangen og dei nærliggjande tettstadene som 
Gjernes, Skulestadmo og Palmafossen må vera gode og samanhengjande og 
vedlikehaldne året rundt. 

Ein må sjå på effekten av eit takoverbygg over deler av Vangsgata for å få eit tørt og 
levande sentrum uansett ver og årstid.  

Det er viktig å  ta vare på grendaskulen i  Gullfjordungen for å unngå auka ferdsel inn 
til  Vangen. 

Ein må tilretteleggja med godt tilbod med buss mellom Vangen  og  lokalområda og 
tettstadene omkring. 

 Det er viktig  med tilrettelegging for aktivitetar med friluftsliv,  fiske og leirslaging  
m.m. i sentrum 

 Det må verta tilbod om område til parsellhagar og hageområde for dei som bur i 
blokk i sentrum 

Fortetting i sentrum der ein også tek vare på grøntområde og har lett tilkomst til 
butikk og helse og fritidsaktivitetar på Vangen utan bruk av bil.  

Det er viktig med sikring av Prestegardsmoen som friluftsområde  for å unngå meir 
inngrep og nedbygging av det resterande arealet.  

 

Helsing  Sveinung Klyve, MDG Voss, 2.5.2018 



  

  

  

  

  

 


	Høyring av planprogram for offentleg områdereguleringsplan for Vossevangen

